
Title (en)
Gasburner.

Title (de)
Gasbrenner.

Title (fr)
Brûleur à gaz.

Publication
EP 0554511 A1 19930811 (DE)

Application
EP 92115875 A 19920917

Priority
DE 4203668 A 19920208

Abstract (en)
In a gas burner (1), in particular an atmospheric gas burner with primary-air premixing, with a burner ring (5) having gas outlet ducts (8) and with a
burner cover (6) designed if appropriate in one piece with the ring, a solution is to be produced, with which, in particular in atmospheric burners, the
NOx content in the waste gas as well as the content of CO is considerably reduced, and in particular over a great range of adjustment between low
setting and high setting of the burner. This is achieved by the central axis (9) of the gas outlet ducts (8) having an angle deviating from 0 DEG to a
radius (10) assigned to the respective outlet opening (8a). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Gasbrenner (1), insbesondere einem atmosphärischen Gasbrenner mit Primärluftvormischung, mit einem Gasaustrittskanäle (8)
aufweisenden Brennerring (5) und mit einem ggf. damit einstückig ausgebildeten Brennerdeckel (6), soll eine Lösung geschaffen werden, mit der
insbesondere bei atmosphärischen Brennern der NOx-Gehalt im Abgas sowie der Gehalt an CO erheblich vermindert wird, und zwar über einen
großen Regelbereich zwischen Klein- und Großstellung des Brenners. Dies wird dadurch erreicht, daß die Mittelachse (9) der Gasaustrittskanäle (8)
einen von 0<o> abweichenden Winkel zu einem der jeweiligen Austrittsöffnung (8a) zugeordneten Radius (10) aufweist. <IMAGE>
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